



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

30th April, 2021

Guidelines for wearing masks in KBGC

To protect the safety and well-being of everyone in the Club, the Club Management is held responsible to bring attention to our members and their guests regarding the proper use of “Mask”. In order to do so, the definition of “Mask” in the “Disease Prevention and Control (Wearing Masks) Regulations” is quoted hereunder for your perusal and comprehensibility.

Mask: includes any covering designed or made to be worn over the nose and mouth to provide the wearer protection against infections or air pollution.

In view of the definition, it has quite obvious indicated the proper wearing of a mask and also implicitly revealed that all kinds of surgical masks are tailored for the purpose.

Therefore, wearing materials that are not “designed or made” for the designated purpose of “Mask” will constitute a violation of relevant regulations and affect the club’s license. Once found, we will immediately remind the violator to comply with relevant regulations. Otherwise, he/she will be advised to leave the precinct of the Club.


本會配戴口罩的準則

為了保護本會所有人的安全和福祉，會所管理層有責任提醒會員及訪客正確使用“口罩”的注意事項。在此引用以下“預防及控制疾病(佩戴口罩)規例”中“口罩”的定義，以供閱讀和理解。

口罩：包括為作以下用途而設計或製造的覆蓋物品：以覆蓋口和鼻的方式佩戴，以保護佩戴者免受感染或空氣污染。

根據該定義，已明確闡明正確佩戴口罩的方法，而各種外科口罩均為此而制定。

因此，配戴並非在“設計或製造”為口罩的物件會構成違反相關規定及影響會所的牌照，一經發現，我們會即時提醒違規者必須遵守相關規定。否則，會勸喻他/她離開會所範圍。


Billy NG
Club Manager

